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Abstract (en)
[origin: WO2018115260A2] The invention relates to a production plant for processing a suspension and to a method for dispersing suspensions.
The production plant comprises a planetary roller mixer (1) and an extractor or a planetary roller mixer (1), a conveying device and a metering
device. The planetary roller mixer (1) comprises at least one central spindle (2) with toothing (3), at least one planetary spindle (4) with toothing
(5) and a housing (6) with inner toothing (7) or a housing comprising at least one bushing (8) with inner toothing (7). The planetary roller mixer (1)
further comprises at least one product inlet (9) and at least one product outlet (10), wherein the product outlet (10) is in normal operating conditions
arranged above the product inlet (9) and/or comprises an overflow (14) in the product discharge line (13) provided at the product outlet (10), so that
in normal operating conditions the processing zone of the planetary roller mixer (1) can be substantially completely filled with the suspension.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Planetwalzenmischer zum Dispergieren einer Suspension, eine Produktionsanlage zum Bearbeiten einer Suspension
und ein Verfahren zum Dispergieren von Suspensionen. Der Planetwalzenmischer (1) umfasst mindestens eine Zentralspindel (2) mit Verzahnung
(3), mindestens eine Planetspindel (4) mit Verzahnung (5) und ein Gehäuse (6) mit Innenverzahnung (7) oder ein Gehäuse aufweisend mindestens
eine Buchse (8) mit Innenverzahnung (7). Der Planetwalzenmischer (1) umfasst weiterhin mindestens einen Produkteinlass (9) und mindestens
einen Produktausgang (10), wobei der Produktausgang (10) bei bestimmungsgemässem Betrieb oberhalb des Produkteinlasses (9) angeordnet ist
und/oder eine am Produktausgang (10) vorgesehene Produktaustragsleitung (13) einen Überlauf (14) umfasst, sodass bei bestimmungsgemässem
Betrieb die Prozesszone des Planetwalzenmischers (1) im Wesentlichen vollständig mit Suspension befüllbar ist.
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